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Protokół 

z XXI zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu 10 września 2008r. w godz.  od 9.00 do 12.30 w 

sali posiedzeń GOKSiR w Liniewie przy ulicy Dworcowej 3 

 

Ad.1 

Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Ludwik Szparkowski 

stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 15 radnych. 

Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 

(Listy obecności w załączeniu do protokołu). 

 

Ad. 2 

Pan Przewodniczący Ludwik Szparkowski – proszę na wniosek Dyrektorów szkoły o 

przesunięcie z pkt. 8 na pkt. 6 obrad „Informacji przygotowaniu  placówek oświatowo-

wychowawczych do rozpoczęcia roku szkolnego 2008/2009” 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych kto jest za wprowadzeniem zgłoszonej 

zmiany programu sesji. 

Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi następująco: 

Proponowany program sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i wnioski radnych. 

6. Informacja o przygotowaniu placówek oświatowo - wychowawczych do  

rozpoczęcia roku szkolnego 2008/2009. 

7. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2008 roku. 

- opinia Komisji Rewizyjnej. 

8. Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych w gminie w I  

półroczu 2008 roku. 

9. Ocena płatności zobowiązań pieniężnych po I półroczu 2008 roku. 

10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania  

przestrzennego dla terenów położonych w części zachodniej gminy, w  

miejscowości Garczyn, w gminie Liniewo, 

- opinia Komisji Komunalnej. 

b) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości komunalnych w miejscowości  

Lubieszyn, 

- opinia Komisji Komunalnej.  

c) zmian w budżecie Gminy Liniewo. 
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- opinia Komisji Komunalnej i Budżetu. 

11. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

12. Wolne głosy i wnioski. 

13. Zakończenie sesji. 

 

Ad.3 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych, czy wnoszą uwagi do 

protokołu z poprzedniej sesji. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu, więc przewodniczący zapytał kto jest za 

przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji. 

Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli protokół z poprzedniej sesji. 

 

Ad.4 

Sprawozdanie z podjętych działań w okresie międzysesyjnym przedstawił Wójt Gminy 

Mirosław Warczak. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań do przedstawionego sprawozdania. 

(Sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Ad.5 

Interpelacje radnych 

 

Troka Alfons - kiedy zostaną załatane dziury na ulicy Łąkowej i do „Elaru”? 

-  co  z niwelacją terenu przy drogach powiatowych? 

- jak wyglądają  prace społeczno – użyteczne, do kiedy będą trwały? 

 

Kruszynski Ryszard - kiedy przekazana zostanie trutka na szczury?  

- czy pod koniec roku będą asfaltowane  jeszcze jakieś drogi? 

 

Bałachowski Jerzy -  jak ma się sprawa z drogą do pana Plutowskiego i Pałkowskiego w 

Wysinie? 

- potrzebne byłoby 12 krawężników do Sali OSP w Wysinie i trochę asfaltu, bo woda strasznie 

spływa na plac koło remizy 

- niepokoję się o wysypisko, trzeba pisać o przesunięcie zamknięcia naszego wysypiska, 

ponieważ gdy będziemy wywozić do Gostomia to mieszkańcy będą sporo płacić 

 

Zabrocki Sławomir - czy możliwa jest wycinka drzew i krzewów przy drodze Wysin – Nowy 

Wiec? 

- tłuczeń dla sołectwa Chrósty Wysińskie na drogi ma za grubą strukturę 

 

Czapiewski Jerzy -  dotyczy przeniesienia lampy w inne miejsce, obiecano, że najpóźniej do 

końca czerwca to zrobią a dzisiaj twierdzą, że nie ma na to pieniędzy 

- dlaczego prace związane z budowaniem zatoki przystanku w Głodowie trwają tak długo? 

- czy „fachowcy” mają prawo zwracać się o węgiel na zimę? 

- straż została wezwana do ściągnięcia szerszeni z drzewa koło drogi teraz kto ma za to 

zapłacić? 
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- jak wygląda sytuacja związana z niwelacją zakrętu w Dece? 

- zbyt dużo emocji jest związanych z dowozem uczniów z Milonek i Stefanowa di szkoły w 

Głodowie. Jak faktycznie ta sprawa wygląda? 

 

Kupper Romuald – trzeba by coś zrobić z Internetu. 

 

Michnowski Grzegorz  - jakie Gmina zamierza podjąć decyzje w sprawie dzikiego wysypiska 

przy jeziorze Skorzewno? 

 

Szparkowski Ludwik -  należałoby podjąć jakąś decyzję w sprawie naszego wysypiska. Czarny 

Las ruszy dopiero za jakieś 2 lata. Trzeba zażądać od gminy Nowa Karczma 100 000 zł  za 

możliwość użytkowania naszego wysypiska albo zamknąć je dla nich. Miasto Kościerzyna 

płaci Gminie Kościerzyna 600 000 za składowanie odpadów na wysypisku w Gostomiu. 

- jeśli chodzi o obchody 750-lecia Garczyna to szkoda wysiłku i pieniędzy na tak 

rozczłonowane imprezy. Najpierw był jeden turniej piłkarski, za tydzień turniej o Puchar 

Wójta Gminy, a na końcu Festyn Książąt Pomorskich, piękny był ten festyn, ale nie było tam 

żadnej frekwencji. Należałoby to zrobić w jeden dzień i zwiększyć rangę. 

 

Ad.6 

Informacja o przygotowaniu placówek  oświatowo-wychowawczych do rozpoczęcia roku 

szkolnego 

 

Opinia Komisji Oświaty – Szarmach Wiesław 

- Przedszkole – zostało przeprowadzonych tam sporo remontów m. in. wymiana okien, nie 

została wykoszona jednak trawa wokół placu, ale Dyrektor obiecał, że zrobi to do końca 

sierpnia i też tak się stało. Pozostaje pytanie co z tymi 5-latkami, było 15 dzieci potem 

dowiedziałem się, że wycofała się część rodziców. 

- Zespół Oświatowy w Liniewie – cały czas prowadzone były tam prace, położony został 

chodnik pomiędzy szkołą podstawową a gimnazjum, ale najgorszy to jest ten kort, trzeba coś 

z nim zrobić, jest zaniedbany i nikt tam nie gra 

- Zespół Oświatowy w Garczynie – byłem bardzo mile zaskoczony tym co ujrzałem, 

poprzednio były gwoździe na korytarzu i sufity się zawalały a teraz wszystko jest w porządku, 

oczywiście były drobne niedociągnięcia, ale nie ma już gwoździ i sufity są w porządku. 

- Szkoła Podstawowa we Wysinie – szkoła jest zadbana a to dzięki projektom napisanym 

przez Panią Filipską. Chodnik przy drodze jest w złym stanie i nie ma łącznika między 

szkołami 

- Szkoła Podstawowa w Głodowie – położony jest chodnik, w szkole jest parę niedociągnięć. 

Nie było przeglądu ciągnika przewożącego dzieci a i buda pozostawia wiele do życzenia. 

- był z nami Pan Koordynator Oświaty. Jaką rolę spełnia Koordynator? Ja uważam, za ma być 

łącznikiem miedzy szkołami a Panem Wójtem, a cały czas trzymał się z boku i w ogóle się nie 

odzywał. 
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Michnowski Grzegorz – ile jest dzieci w szkole we Wysinie? 

 

Filipska Ewa – 81 uczniów 

 

Szparkowski Ludwik – jeśli chodzi o projekty organizacyjne szkół, czy jest to normą, że na 

dwa dni przed rozpoczęciem roku szkolnego nie wiadomo ile dzieci idzie do przedszkola? I na 

dwa dni przed końcem wakacji załatwiana jest stażystka? Pan dyrektor się uniósł, ale na 

korcie są chwasty. Przed szkołą są klomby z chwastami i czy  są one opisane o jaki chwast 

chodzi, informacyjnie dla uczniów? Ten kort to tragedia. W razie nieszczęścia oberwie Pan za 

brak nadzoru nad obiektem. Pan koordynator powinien przejechać się po szkołach, zrobić 

kontrolę z policją pojazdów przewożących nasze dzieci. My możemy tylko sugerować, a za 

wszystko i tak oberwie Pan Wójt. 

 

Werczyński Zbigniew – z przedstawionymi tutaj zarzutami trudno mi się pogodzić, gdy 

Państwo odwiedzali 25 sierpnia naszą placówkę to w 70% szkół w Gdańsku jeszcze trwały 

remonty, z zapewnieniem, że zostaną one zakończone przed rozpoczęciem roku szkolnego. 

Tak dużych remontów  nie wykonywaliśmy od dawna. Pan woźny był na urlopie, bo musiał 

wykorzystać, a gdy wrócił był potrzebny wszędzie. W tydzień wykosiliśmy trawę i 

naprawiliśmy gniazdka. Jeśli chodzi o przedszkole to  w kwietniu wpłynęły wnioski o przyjęcie 

do przedszkola. Jesteśmy w stanie przyjąć 50 maluchów a zgłosiło się ponad 60. Rodzicie 

zaczęli zarzucać, że inne dzieci są przyjęte a ich nie. Jedynym wyjściem było płatne 

przedszkole. Z zebranych 30 rodziców, 15 zdeklarowało się, że zapłaci. Ale już w czerwcu 

chęć wyraziło tylko 6 rodziców, więc zapytałem Pana Sekretarza i Pana Przewodniczącego czy 

1 września tworzymy tę grupę czy skreślamy 15 maluszków. Pieniądze z programu pozwolą 

nam utrzymać całą grupę. Ten problem jest problemem przejściowym, bo w przyszłym roku 

odejdzie grupa 6-latków. Dziękuje Panu sekretarzowi i Panu Przewodniczącemu, bo decyzja 

poszła od razu. Jeśli chodzi o stażystkę to zwracałem się do kuratorium o przydzielenie takiej 

osoby. To nie była błędna decyzja tylko bardzo szybka. Możemy jeszcze przyjąć kilkoro 

maluchów do grupy 3 i 4.  Jeśli chodzi o kort to ciężko podjąć jakiekolwiek deklaracje, bo nie 

był on zrobiony tak jak powinien. Korty przygotowuje się inaczej. Tu na gruntach ornych pod 

cienką warstwą tłucznia i mączki wszystkie chwasty przerastają. Nie da się grać na tym 

korcie, nauczyciele boją się pójść z dziećmi, bo spod mączki wychodzą zwykłe kamienie. Była 

w gminie chętna osoba, która chciała pomóc w utrzymaniu, ale widząc to zrezygnowała. 

Panie sprzątaczki nie są po to żeby sprzątać kort. Jak wypieliliśmy to w czerwcu tak we 

wrześniu nie szło tam wejść i na dłuższą metę nie pomagają żadne „Randapy”. W Lipuszu też 

jest kort, ale tam są fascynaci, którzy sami się nim zajmują. Boję się wpuścić dzieci żeby nie 

stało się nieszczęście 
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Łuczkiewicz Ryszard – chciałbym zacząć od zakresu moich obowiązków. Ja współpracuję z 

panem Wójtem i szkołami. I jest to dość spory wachlarz obowiązków. Rozpocząłem nawet 

takie spisywanie moich obowiązków na komputerze. Inne czynności jak sprawdzanie stanu 

technicznego pojazdów nie należy do mnie, ale jeśli będzie takie polecenie Wójta to zajmę 

się tym. Zostałem  zaproszony na komisję dwa razy, gdy są jakieś niejasności to chętnie służę 

pomocą. Jeśli chodzi o objazd, to pan Wójt zadzwonił i pojechałem, ale nie wiedziałem w 

jakim celu, a Panowie o nic nie pytali. Omawiamy tę sprawę, ale traktujemy ją każdy z innego 

punktu widzenia. Ja mam pewien zakres obowiązków wobec tych placówek. Czasami 

popełniam błędy, każdy je popełnia, ale staram się szybko je naprawić. Państwo patrzycie na 

szkoły z punktu widzenia amatora, ucznia, którym kiedyś byliście. W sprawie projektów 

organizacyjnych szkół to robi się je w kwietniu, wysyłane są do związków zawodowych i rad 

pedagogicznych potem do Wójta. W sierpniu okazuje się, że ktoś się wyprowadził, jakaś 

nauczycielka jest w ciąży a my musimy robić weryfikacje wszystkiego. Ministrowie ustalają 

najważniejsze przepisy w wakacje a gdzie potem czas na zmiany i fundusze? Jeśli nie ma 

nauczyciela z pełnym wykształceniem to zatrudniamy z niepełnym. 

 

Szarmach Wiesław – Komisja Oświaty nie robi odpraw i kontroli, nie jest to naszym celem, 

zajmuje się tym władza wykonawcza gminy. My jedziemy tam żeby odwiedzić szkoły i 

porozmawiać z dyrektorami. 

 

Szparkowski Ludwik – Panie Koordynatorze jest Pan inteligentnym człowiekiem, a to co Pan 

mówił na temat  swoich obowiązków robi z Pana nieudacznika kierującego się tylko 

przepisami. Nie widzi Pan dowozów, które są integralną częścią funkcjonowania oświaty. 

 

Wójt – ten temat świadczy o dbałości o sprawy oświaty. Zawsze jest rozbieżność Państwo i 

Komisji, patrzą na to ze strony gospodarczej i estetycznej, a Koordynator od strony 

oświatowej.  Zaprosimy Pana Przewodniczącego Komisji Oświaty na spotkanie z dyrektorami, 

żeby naświetlił problem. 

 

Werczyński Zbigniew – troska o 5-latków, aby przygotować je do trudnej roli ucznia nie 

nazwałbym zadymą. Są to Państwa wyborcy i będą Państwo liczyć na ich głosy. 

 

Szparkowski Ludwik – powinniśmy od dyrektora oczekiwać przemyślanych decyzji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę do godziny 10.40 

Po przerwie wznowiono obrady sesji. 

Ad. 7 

Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2008r. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjna – dyscyplina została zachowanai cóż można więcej 

dodać. 

 

 

Ad. 8 

Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych w gminie w I półroczu 2008r. 

 

Przewodniczący Komisji Komunalnej – wszystko jest w porządku. 

 

Szparkowski Ludwik – jakość tłucznia pozostawia wiele do życzenia. Czy nie można było 

zainteresować się jakością tego tłucznia? 

 

Knitter Benedykt – ten tłuczeń był o wiele lepszy niż z Nowego Barkoczyna, proszę o więcej 

takiego. 

 

Urban Stefan – u nas w Milonkach tłuczeń spełnił swoje zadanie doskonale. 

 

Zabrocki Sławomir – poprzedni transport był lepszy, ten nie jest dobry. 

 

Breski Krystian – kupujemy tłuczeń taki na jaki nas stać. A sprawy związane z jakością 

tłucznia trzeba wcześniej zgłaszać. 

 

Ad. 9 

Ocena płatności zobowiązań pieniężnych po I półroczu 2008r. 

 

Bałachowski Jerzy – jakie jest zadłużenie firmy „Bulwiko” w stosunku do gminy. 

 

Wójt – wszystkie dokumenty związane z oddłużeniem są w Urzędzie Skarbowym. 

 

Szparkowski Ludwik – czy są jakieś pytania? Nie ma. 

 

Ad.10 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

a)przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenów położonych w części zachodniej gminy, w miejscowości Garczyn w gminie 

Liniewo, 

Szparkowski Ludwik - kto będzie robił taki plan miejscowy i kto będzie za to płacił? 

Wójt – wykonanie planu należy do gminy. W Garczynie są strefy ochrony archeologicznej 

nadzorowane przez Wojewódzkiego i Powiatowego Konserwatora Zabytków, a taki plan 

zagospodarowania przestrzennego wszystko ureguluje. Nasze grodzisko jest najstarszym w 
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województwie i nie można pozwolić na niekontrolowaną zabudowę. Działki przy tym 

grodzisku są długie i wąskie. Funkcjonalny plan miejscowy określi wszystkie czynne strefy 

ochrony archeologicznej. 

Knitter Benedykt – ten plan przyniósł najwięcej zmartwień, trzeba go zwiększyć dla całej 

wioski żeby to miało ręce i nogi. 

Barzowski Ryszard – Stara Kiszewa przeznacza na to 10 000zł 

Wójt – jeśli znajdziemy pieniądze to postawimy sobie to za cel, ale jest to trudne, bo letnicy 

unikają płacenia podatków co ogranicza nasze fundusze. Nie zrobimy całego Garczyna, ale 

postaramy się rozszerzyć działanie. 

Michnowski Grzegorz – nie ma miejsca żeby cokolwiek rozszerzać, bo tam są działki 

prywatne. 

Wójt – możemy się dogadać z właścicielami, ale mnie możemy żądać zapłaty za wykonanie 

takiego planu. 

Bałachowski Jerzy – jaki jest szacunkowy koszt tego zadania? 

Sekretarz – 30 000zł 

Szarmach Wiesław – skąd na to fundusze 

Wójt – ze straży gminnej 

Szparkowski Ludwik – pan Wójt otwiera nową kartę historii. Wcześniej sami zainteresowani 

musieli zajmować się takimi rzeczami. Pewne działania trzeba robić w porozumieniu i 

kompleksowo na całą gminę, ale mam mieszane uczucia w związku z płaceniem przez gminę 

za cało opracowania planu. 

Michnowski Grzegorz – w latach 50. Te działki były tak podzielone aby każdy posiadał 0,5ha. 

Teraz wracamy do korzeni i chwała za to panu Wójtowi. 

Knitter Benedykt – teraz trzeba bardzo długo czekać na pozwolenia, a jak będą uregulowane 

sprawy z miejscowym planem zagospodarowania, to będzie można wejść do Internetu i 

sprawdzić czy można się budować w upatrzonym miejscu. 

Szarmach Wiesław – dlaczego gmina ma pokrywać wszystkie koszty tego przedsięwzięcia? 

Niech właściciele działek też coś dorzucą. 

Kobiela Roman – jestem za, gmina ma prawo wziąć 30% od sprzedanej działki, a w kwestii 

tego planu to są duże pieniądze. 

Piwowarczyk Piotr – plan zagospodarowania jest jednym z najważniejszych czynników 

inwestycyjnych i za to musi zapłacić gmina. Wcześniej robiło się to w formie darowizny, ale 

nie jest to do końca legalne. W przypadku sprzedaży działki gmina może żądać opłaty 

planistycznej od sprzedającego i jest to również ochrona dla tego grodziska. Niektóre 

zabudowania są daleko od wsi. Dąży się do koncentracji zabudowań a każdy chce budować 
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tam gdzie mu się podoba i wiąże się to z odmowami i odwołaniami, które stwarzają dużo 

problemów. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski odczytał uchwałę. 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za podjęciem 

uchwały. 

Radni  10 głosami „za”, 1 „przeciw”, 3 „wstrzymującymi” się podjęli uchwałę. 

(uchwała jako załącznik do protokołu) 

 

b) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości komunalnych w miejscowości Lubieszyn, 

 

Szparkowski Ludwik – czy ma ktoś pytania do tej uchwały? Ta uchwała zawiera bardzo dużo 

błędów prawnych, nie ma akceptacji mecenasa. W §1  oddajemy nieruchomość w 

użytkowanie wieczyste lub na sprzedaż. Czemu nie ma tylko jednej formy przekazania? W §2 

„Przyznaje się prawo pierwszeństwa w nabycie nieruchomości osobom, które wznosiły 

garaże na działkach określonych w §1 niniejszej uchwały”. Nie były podpisywane z tymi 

ludźmi żadne umowy dzierżawy i gdzie tu pierwszeństwo pierwokupu. Dlaczego nie były 

podpisane żadne umowy dzierżawy? Jest tu za dużo błędów żeby uchwalę podjąć, nie 

wiadomo czy jest zabezpieczona droga. Wnioskuję, aby oddalić tę uchwałę. 

 

Knitter Benedykt – dyskutowaliśmy nad tym na Komisji i uważamy, że możemy to odłożyć 

nawet na kilka lat. 

 

Szparkowski Ludwik – wnioskuje o nierozpatrywanie tej uchwały, bo w takim kształcie nie 

powinna być podpisana.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za oddaleniem  

uchwały. 

Radni  13 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się” odrzucili uchwałę. 

 

c)zmian w budżecie gminy 

 

Skarbnik pani Danuta Skuza przedstawiła i omówiła zmiany  w budżecie 

Szparkowski Ludwik – Pani Skarbnik wytłumaczyła wszystkie zmiany, czy są jakieś uwagi? Nie 

ma proszę o opinię Komisji Komunalnej 

 

Przewodniczący Komisji Komunalnej – nie mamy żadnych uwag ani zastrzeżeń 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski odczytał uchwałę. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Ludwik Szparkowski zapytał radnych kto jest za podjęciem 

uchwały. 

Radni jednogłośnie  14 głosami „za” przyjęli uchwałę 
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(uchwała jako załącznik) 

 

 

 

 

Ad. 11 

Odpowiedzi na interpelacje radnych 

 

Wójt Gminy – drogi osiedlowe – mamy przygotowany komplet dokumentów na to zadanie, 

które wyniesie 50 000zł, ale nie da się tego zrobić w tym  roku. Dokumenty to już jest dużo, 

złożyliśmy wniosek w ramach zagospodarowania centrum  Liniewa na odwodnienie i 

chodnik, ale nie zrobimy wszystkiego od razu, bo gmina nie jest w stanie zrobić wszystkiego 

na raz, więc proszę o cierpliwość. 

- krawężniki przy remizie w Wysinie – byłem tam i to musi być zrobione. Musi to jednak 

obejrzeć fachowiec i zwrócimy się przez pana Michowskiego do Starostwa Powiatowego o 

dotację, ponieważ to droga powiatowa. Nie wiadomo jakie koszty będą z tym związane, bo 

pewnie dojdą do tego koszty betonu. W tym roku chcemy zamknąć tą przybudówkę oknami. 

- wysypisko w Starym Lesie – byłem na spotkaniu w Starogardzie Gdańskim. Sytuacja jest 

bardzo skomplikowana. Są problemy z przeforsowaniem projektu i jeszcze po drodze 

pojawiły się drobne błędy, które mogą to przeciągnąć do 4 lat. Musimy dbać o swoje 

podwórko, bo nie będzie się nam opłacać wywożenie naszych odpadów. Chcemy przedłużyć 

żywot naszego wysypiska do końca 2009r nawet 2011r.. Jeżeli będziemy przyjmować obce 

odpady o będziemy mieli z tego wpływy, 

- przeniesienie lampy – pojawił się problem, skontaktuje się z Energą i postaram się jak 

najszybciej go rozwiązać 

- Internet – robimy wszystko żeby uruchomić tu Internet radiowy 

 

Sekretarz – buda – buda spełnia swoje zadanie, w tym tygodniu jedzie na przegląd do Kalisk. 

Byliśmy w tej sprawie u przewoźnika, który zachował się jak „chłopiec” i otrzymał 

reprymendę, a gmina właściwie na zaistniałą sytuację zareagowała 

 

Piwowarczyk Piotr – droga Wysin – Skrzydłowo – to jest droga lokalna i ewentualnie 

możemy ją odkupić, 

- odnośnie suszy – (informacja o suszy dołączona do protokołu) 

 

Knitter Benedykt – my nie mamy 30% strat tylko 80%, te straty są zaniżony, a my dostajemy 

po „d…” . 

 

Breski Krystian – dziury na ul. Łąkowej i do Elaru – te dziury zostały już załatane 

- niwelacja terenu przy drogach powiatowych -  problem zostanie ponownie przekazany do 

Zarządu Dróg Powiatowych  w Kościerzynie 

- prace społeczno-użyteczne - W roku 2008 Gmina uzyskała 2,5 tyś godzin przeznaczonych 

na prace społ. – użyteczne. Limit godzin zostanie wyczerpany w bieżącym miesiącu. 

- wycinka drzew na trasie Wysin – Nowy Wiec - tak, prace tego typu są już realizowane na 

terenie sołectwa Głodowo, systematycznie w miarę możliwości kadrowych będą one 

przesuwane na kolejne sołectwa, istnieje wyraźna deklaracja Państwa Pysznik w pomocy 

wykonania zadań. Prace te będą wykonywane do początku zimy.  
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- dotyczy tłucznia dla sołectwa Chrósty Wysińskie - jest to pierwsze zgłoszenie ze strony 

radnych i sołtysów, pozostałe sołectwa są zadowolone z dostarczonego materiału. W 

przypadku kolejnych transportów gdzie frakcja materiałów jest zbyt duża prosimy zgłaszać 

ten fakt do referatu. Pracownicy zdecydują o wymianie tego typu materiału na materiał o 

odpowiednich parametrach 

- budowa zatoki w Głodowie - przystanek autobusowy w obecnej formie został wykonany w 

sposób możliwie szybki przez RGKiR, natomiast prace kosmetyczne polegające na 

otynkowaniu zostaną wykonane zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami. Wykonanie posadzki 

betonowej ma być zrealizowane przez Pana Krzysztofa Peek z Lubieszyna. RGKiR zwróci się 

do Wójta z prośbą o pomoc w rozwiązaniu tej sprawy 

- dotyczy niwelacji zakrętu w Dece - prowadzone są rozmowy w tej sprawie, której 

głównymi podmiotami są Lasy Państwowe oraz Zarząd Dróg Wojewódzkich. Prace 

budowlane są uzależnione od decyzji podejmowanych przez wcześniej wymienione 

instytucje. Wójt Gminy i referat prowadzą jedynie rozmowy mogące przyczynić się jedynie 

do przyśpieszenia podjęcia decyzji   

- dzikie wysypisko na jeziorze Skorzewno - RGKiR proponuje spotkanie u Pana na posesji w 

dniu 16.09.2008 r. o godz. 9.00. Celem spotkania będzie określenie miejsca oraz ilości 

odpadów zlokalizowanych na dzikim wysypisku. Dalsze czynności zostaną podjęte po 

dokonaniu wizji w terenie. Na tym samym spotkaniu ustalimy również lokalizację oraz 

wielkość skrzynki przeznaczonej na sprzęt p. poż. znajdujący się w Sołectwie Garczyn 

- trucizna na szczury dla mieszkańców Liniewskich Gór - w dniu dzisiejszym RGKiR przekazał 

sołtysowi ustaloną ilość trutki 

 

Wójt – szatnia –chcielibyśmy powołać osobę odpowiedzialną za pilnowanie porządku na 

stadionie 

- 750-lecie wsi Garczyn – zgadzam się, nasze działania w tej kwestii powinny być bardziej 

skoncentrowane 

 

Barbara Okrój – dot. świadczeń rodzinnych -  każdy nasz ruch odbywa się zgodnie z 

procedurami, sprawdzamy jaka jest rodzina i pracujemy z nią, a decyzja komu co przyznać 

musi być wyważona, bo robione jest wszystko kosztem  małoletnich. 

 

Ad. 12  

Wolne głosy  i wnioski 

Michnowski Grzegorz – problem węży zgłaszałem już na poprzedniej sesji, gdyby one były u 

nas to nie musiałyby 3 straże przyjeżdżać do płonącego autobusu. 

Kobiela Roman – czy sołtysi dostana upoważnienia do spisywania wody? 

Wójt – dostaną 

Sobisz Alicja – chciałabym podziękować za szybką interwencję w sprawie szerszeni i za kilka 

godzin prac społecznych. 
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Troka Alfons – kto będzie wyrzucać śmieci z tych 30 koszy zainstalowanych w Liniewie? 

Wójt – spotkamy się żeby ustalić pewne prace. 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 11.25 

 

 

    

  Protokołowała                                                                           Zatwierdzam 

Michalina Zielińska                                                                                                                                                  

                                                                                                 Ludwik Szparkowski 

                                                                                           Przewodniczący Rady gminy 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


